
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 21. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 27. veljače 2025. godine, u Velikoj 

vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/25-01/1, URBROJ:2109-02-25-01, od 21. veljače 
2025. godine sazvao Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine Međimurske županije.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici nazočno 34 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Ivan Borović, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić, Dragutin Glavina, Zvezdana Gazdek,  Stjepan Horvat, Igor Ivković, Željko 
Kofjač, Elvis Kralj, Ivan Kolmanić, Goran Kozjak, Franjo Makovec, Ivan Martan, Mario 
Medved, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Andreja Marić, Zlatko Marciuš, Mladen Novak 
(HNS), Alojz Nestić, Mladen Novak, Bojana Petrić, Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Ivica Požgaj, 
Marija Prekupec, Nina Plaftak, Zvonimir Siladi, Emanuel Sinković, Boža Škvorc,  Dražen 
Vidović i Miljenko Zobić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marina Gradišer, Saša Horvat, Dijana Novak i 
Ljubomir Kolarek. 

Sjednici su bili nazočni i: Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, 
Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, 
Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i javnu nabavu, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica 
Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog 
odjela za civilno društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, Tibor Vegh, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Sandra Polanec – Marinović, ravnateljica JU REDEA, Ivan 
Plačko, direktor TIC-a, Mario Šercer, ravnatelj JU Melaska jezgra, Mirjana Pintar, ravnateljica 
Zavoda za prostorno uređenje Međimurske županije te predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 20. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (34 „za“) uz 34 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 20. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
Željko Pavlic, vijećnik istaknuo je da je Međimurska županija dobitnik prestižnog 

svjetskog turističkog priznanja Zelena destinacija koje se dodjeljuje regijama koje svoju 
turističku ponudu temelje na zaštiti prirode i okoliša. Nedavno je javnost u Hrvatskoj bila 
zgrožena aferom ilegalnog skladištenja više od 35.000 tona otpada uvezenih iz nekih 
susjednih država, a koje su bile ilegalno deponirane u Gospiću, Varaždinu i Benkovcu. 
Sanacija tog otpada stajat će državu 20 milijuna eura. Prema nekim informacijama, izgleda 
da i u Međimurskoj županiji ima takvih slučajeva, pa je od nadležnih županijskih odjela i 



službi zamolio pisani odgovor, imaju li informacije o takvim slučajevima u našoj Županiji i što 
se poduzima da ih se spriječi. Ujedno je župana zamolio za komentar. 

Drugo, rekao je da je izgradnja školske dvorane OŠ Sveta Marija konačno, barem tako 
izgleda, pri kraju i to nakon 18 godina. Slijedom navedenog, pitao je, kada će krenuti 
energetska obnova zgrade same Osnovne škole Sveta Marija dodavši da bi ista uz novu 
školsku dvoranu izgledala još zapuštenije. Usto, rekao je da je građevinska dozvola za 
osnovnu školu izdana 22. veljače 1991. godine, a uporabnu dozvolu dobila je već 10. 
studenoga 1995. godine. Dakle, prošlo je već 30 godina od gradnje i škola treba obnovu.  

Na prvo pitanje Matija Posavec, župan odgovorio je da se prema njemu dostupnim 
informacijama ništa slično nije desilo na području Međimurske županije. Jučer je na jednom 
portalu izašla jedna dramatična informacija, međutim, ispostavilo se da nije točna i misli da 
je taj isti portal reagirao s demantijem. Prema tome, prati se situacija i koliko god je to bilo 
blizu Varaždinu nema nekakvih saznanja, a s obzirom da Međimurska županija nije velika i 
gusto je naseljena, nešto takvo ne bi prošlo ispod radara, a da ne bi reagirale nadležne 
inspekcijske službe ili netko tko živi blizu tog područja. 

Što se tiče drugog pitanja, odgovorio je da je dvorana pri kraju te će vrlo vjerojatno 
biti otvorena kad bude opremljena. A glede same obnove OŠ Sveta Marija, danas u 11,00 sati  
u Zagrebu je predaja ugovora. Vrijednost investicije obnove škole je 673 tisuće eura od čega 
je dobiveno 519 tisuća eura iz europskih fondova. S obzirom da je sjednica Županijske 
skupštine, ravnateljica OŠ će primiti taj ugovor nakon kojeg kreće raspisivanje javne nabave, 
odabir izvođača radova i obnova same škole. Na toj istoj svečanosti bude dodijeljen ugovor 
za obnovu Područne škole u Železnoj Gori.  

Goran Kozjak, vijećnik kazao je da ga žalosti što je otišlo 8 kirurga, međutim, kirurška 
služba i Bolnica funkcioniraju. U utorak je održan okrugli stol u Saboru Republike Hrvatske, 
od strane Odbora za zdravstvo i socijalnu politiku doktorice Kekin, na kojem su sudjelovala 
trojica kolega. Rekao je da ga je iznenadila izjava doktora Novinščaka da je za vrijeme 
pročelnika doktora Krištofića na kirurgiji teklo med i mlijeko dodavši da je doktor Krištofić bio 
pročelnik kirurške službe od 2019. do početka 2025. Potom je pročitao dopis iz 16.8.2021. 
naslovljen na osobu zaduženu za zaštitu dostojanstva radnika. „Predmet: Podnošenje 
pritužbe za zaštitu dostojanstva radnika. Poštovani, obraćam Vam se po drugi puta u 
nastavku dopisa od 9.8.2021. kao osobi zaduženoj za zaštitu dostojanstva radnika s obzirom 
da niste poduzeli radnje kojima bi se zaustavilo pročelnika kirurške službe da me sustavno 
psihički zlostavlja i ponižava s ciljem ugrožavanja ugleda i časti, ljudskog dostojanstva, 
integriteta s prijetnjama eliminacije s radnog mjesta. Naime, iako sam zaposlen na radnom 
mjestu pomoćnika ravnatelja za kvalitetu, u punom radnom vremenu, pročelnik kirurške 
službe me danas 16.8.2021. ponovno bilježi za rad u operacijskoj sali i ambulanti tijekom 
cijelog današnjeg dana (u prilogu), čime zloupotrebljava svoje ovlasti, a mene nastavlja 
psihički zlostavljati i ponižavati kao i rušiti moj ugled i čast pred kolegama liječnicima, ali i 
drugim djelatnicima u sali, ambulanti kao i pred pacijentima. Još jednom Vas ljubazno molim 
da svojim djelovanjem žurno zaustavite navedeno ponašanje i omogućite mi normalan, 
ljudski i dostojanstven rad u okviru svog ugovornog radnog mjesta. S poštovanjem, 
pomoćnik ravnatelja za kvalitetu, doc. dr.sc. Tomislav Novinščak.“  S obzirom da je u to 
vrijeme Županija bila vlasnik, a doktor Šegović ravnatelj te je bilo jako uspješno upravljano i 
bilo je sve super i krasno, pitao je što je od toga med i mlijeko i tko je sustavno koga 
mobingirao. Drugo, zanimalo ga je, pošto je župan u svojoj brizi za zdravstvo u Međimurju 
bio spreman kleknuti pred gospodina ravnatelja Hrena i moliti ga da primi kolege natrag na 
posao, iako su sami poslali sporazumni otkaz i nitko nije dobio otkaz osim ako nije bio poslan 



od njih samih (dvije požurnice), zašto nije bio spreman kleknuti pred kolege kirurge i 
urazumiti ih da rade svoj poziv, a to je liječenje i briga za pacijente ispred svega. 

Matija Posavec, župan rekao je da ga čudi što vijećnik koji je ujedno i  liječnik, kirurg, 
visokoobrazovani akademski građanin, sjednicu Županijske skupštine, aktualni sat i 
govornicu koristi da bi blatio svog kolegu. Pojasnio je da o psihičkom maltretiranju doktora 
Krištofića i odnosima između njega i još jednog liječnika međimurska javnost, Županijska 
skupština, i župan osobno, nemaju apsolutno nikakve veze. To su unutarnje stvari koje se 
tamo i rješavaju. Glede vijećnikove izjave „nemojte se odazivati pozivu župana na prosvjede“ 
rekao je da je samo otkrio svoju ljudsku stranu i svoje namjere kao političara, a ne kao 
liječnika. S obzirom da je bio i jedan od potpisnika priopćenja HDZ-a, je zapravo pokazao da 
skreće suštinu problema od onoga što zapravo je i da se bavi isključivo s politikantstvom. 
Sada na kraju svega, nakon mjesec i pol koliko traje ovo sve s Županijskom bolnicom, može 
samo čestitati na svim postignućima koje su, vijećnik osobno i njegova stranka, napravili. 
Rezultat se vidi. Utakmica može trajati, međutim, rezultat je na kraju onaj što se mjeri. A 
rezultat ovakvog odnosa je da Bolnica nema abdominalnu kirurgiju, nema torakalni dio i da  
vozi pacijente u druge bolnice. Ako netko misli da je nakon odlaska osmero kirurga iz bolnice 
sve u redu onda tu nešto ne štima. Zatim je podsjetio da se 2013. godine na Županijskoj 
skupštini raspravljalo o tome da se ide Bolnica dati pod sanaciju. Predsjednik Županijske 
skupštine je rekao „Meni je ova odluka najteži dan u životu. Žalosno je kako država provodi 
centralizaciju i otima nam bolnice“. Nakon toga isti dan HDZ ima presicu gdje je bivši 
ravnatelj doktor Grudić rekao „Odlazak ijednog liječnika iz Županijske bolnice je štetno, loše i 
sramota za ovu bolnicu“. Internet pamti. 9. listopada 2024. godine HDZ pošalje priopćenje 
„Ne damo našu bolnicu je zapravo kampanja ne damo našeg župana. Slažemo se da Vlada 
postavlja upravna vijeća i ravnatelja i građanima uopće nije bitno tko je osnivač i kako 
funkcionira bolnica dok oni imaju svoju zdravstvenu zaštitu“. A u Hrvatskom saboru, 
predsjednik HDZ-a ujedno i saborski zastupnik, je rekao „Znači, samo njih 10 nije zadovoljno i 
jednostavno tih 10 kirurga vrijeđa zdrav razum svih ostalih zaposlenika bolnice.“ Zaključio je 
da na kraju ostaje jedino nada da Ustavni sud donese odluku. Glede izjave da je bio spreman 
kleknuti pred ravnatelja pojasnio je da se izrazio tako, te da je spreman kleknuti i pred 
jednima i pred drugima. I jedina dva istupa medijska su bila press konferencija u subotu i 
jedno priopćenje kao župana na što je bio dužan reagirati, bez obzira što Županija nema 
utjecaj na Bolnicu, samo zato da pozove na zdrav razum. Istaknuo je da mu je stalo da se svi 
kirurzi vrate i da bi mu bilo žao da ode doktor Kozjak, doktor Grudić, odnosno da bilo koji 
liječnik ode. Da sutra 50 kirurga dođe, odlično, ali nije dobro da bilo tko ode. Na kraju je 
kazao da je razočaran vijećnikovim ponašanjem i kao liječnika, i kao čovjeka i kao zaposlenika 
bolnice.  

Goran Kozjak, vijećnik komentirao je da je njegovo razočaranje u župana i Županiju 
puno veće. Potom je pojasnio da je pitao što je poduzeto po predmetnom pitanju, s obzirom 
da je Bolnica bila u vlasništvu Županije i jako se uspješno njome upravljalo. Pošto nije dobio 
odgovor, kazao je da je kolega Novinščak bio smijenjen i postavljen je doktor Pal za 
pomoćnika ravnatelja za kvalitetu. Tako se rješavalo za vrijeme Županije. Otišlo je i 4-5 
otorinaca i ostali bi ljudi otišli. Dakle, fluktuacija liječnika je stalna. Glede odlaska kolega 
rekao je da je ostao zaprepašten i duboko ožalošćen te da su ih pozivali da ostanu na sve 
načine, koliko je bilo moguće medijski istupiti, s obzirom da ne kontroliraju lokalne medije. 

Emanuel Sinković, vijećnik pitao je, kada se može očekivati uvođenje jednosmjenske 
nastave u Osnovnoj školi Goričan dodavši da je potrebno dodatno opremiti tri učionice kako 
bi se stekli potrebni uvjeti. 



Matija Posavec, župan odgovorio je ukoliko su potrebni neki manji zahvati, da ne 
treba dogradnja, nego samo unutarnja reorganizacija postojeće zgrade, da je moguće od 
jeseni krenuti s jednosmjenskom nastavom te je predložio zajednički sastanak oko 
predmetne teme. 

Ivan Borović, vijećnik osvrnuo se na donošenje izmjena i dopuna Prostornog plana 
Međimurske županije istaknuvši da je prošlo šest godina od odluke da će se isti hitno donijeti  
te je ustvrdio da bi konačno bilo vrijeme da se nešto pokrene po tom pitanju.  

Matija Posavec, župan rekao je da Prostorni plan donosi Županijska skupština te da 
očekuje da isti bude na dnevnom redu iduće sjednice koja će ujedno biti i posljednja. 
Međutim, ta procedura ne ovisi o Županiji. Naime, svaku studiju, svaku javnu raspravu 
potrebno je poslati na suglasnost resornom Ministarstvu koja se potom čeka mjesecima. 
Stalno se pojavljuju neki novi prijedlozi od strane jedinica lokalne samouprave tako da nije tu 
do Županije. Uostalom još uvijek nije donesen ni Državni prostorni plan. A ista situacija je i s 
logističko-distributivnim centrom za koji se čeka već dvije godine da država da zemljište.  

Ivan Borović, vijećnik zahvalio se na odgovoru te pojasnio da razumije proceduru, ali 
da župan isto tako mora razumjeti kad bi privatnici nešto radili šest godina da bi odavno 
propali. 

Dejan Drabić, vijećnik osvrnuo se na odgovor na pitanje s prethodne sjednice 
Skupštine iz kojeg se može iščitati da nemamo stanice za mjerenje kvalitete zraka što je 
problematično. Istaknuo je da nije dobio odgovor konkretne razine prekoračenja vrijednosti, 
pa vjeruje da će oko toga malo popričati jer je kvaliteta zraka ključna i temeljna stvar za 
zdravlje. Potom je postavio dva upita. 

Prvo, rekao je da Ustavni sud ne poštuje Međimurce. Kako drugačije protumačiti 
odnos Ustavnog suda prema našim građanima i nama samima, kada on Zahtjev za ocjenu 
ustavnosti Zakona o zdravstvu, koji je prijedlog naše i još dvije županije, nije našao za shodno 
riješiti u zakonom propisanom roku od 30 dana. Štoviše, prošlo je više od godinu dana, a 
odluka još nije donesena, unatoč činjenici da posljedice ove pravne nesigurnosti izravno 
osjećaju građani Međimurske županije. S obzirom na to da Ustavni sud, kojeg financiraju i 
Međimurci, očito ne izvršava svoju dužnost u skladu sa zakonskim obvezama, pitao je župana 
sljedeće: „Jeste li dobili bilo kakve povratne informacije od Ustavnog suda o tome kada će se 
ovaj predmet konačno riješiti i osigurati pravovremena zaštita interesa naših građana?“. 

Drugo, istaknuo je da svjedočimo ozbiljnoj krizi u Županijskoj bolnici Čakovec, koja je 
rezultirala odlaskom osam iskusnih kirurga. Svjedočimo smjeni vrhunskih stručnjaka poput 
dr. Jakovljevića i dr. Blažeke da bi se na njihova mjesta postavili liječnici s osjetno manje 
iskustva, ali s rodbinskim i nekim drugim poveznicama s bitnim akterima iz HDZ-a. Ovaj 
zabrinjavajući trend napuštanja vrhunskih kadrova ne zaustavlja se samo na kirurgiji - kruže 
informacije da bolnicu postupno napuštaju i drugi liječnici, kao i ostalo osoblje. Uslijed svega, 
građani Međimurja osjećaju nesigurnost i strah za vlastito zdravlje te su prisiljeni tražiti 
liječničku skrb u drugim bolnicama, poput onih u Varaždinu i Zaboku, budući da u Čakovcu 
više nema tko obavljati operaciju tumora probavnog sustava. S obzirom na ozbiljnost 
situacije i štetne posljedice za pacijente Međimurske županije, pitao je: „Izvode li se u 
Županijskoj bolnici Čakovec operativni zahvati uklanjanja tumora u trbušnoj šupljini? Koliko 
ih je izvedeno u posljednjem razdoblju u usporedbi s razdobljem prije odlaska 8 kirurga te 
koliko je liječnika i ostalog medicinskog osoblja napustilo bolnicu od dolaska nove uprave? 
Skraćeno, kakvo je stvarno stanje u Županijskoj bolnici Čakovec?“ . 

Matija Posavec, župan odgovorio je da je Županijska skupština, jednoglasno 5. 
listopada 2023. godine podnijela zahtjev za ocjenu ustavnosti oko Zakona o zdravstvenoj 



zaštiti Ustavnom sudu Republike Hrvatske kojim je kao najviše županijsko predstavničko 
tijelo smatrala da je članak 129. stavak 1.,2.,3. Ustava Republike Hrvatske u suprotnosti s 
Zakonom  o zdravstvenoj zaštiti i to s punom sviješću i odgovornošću da je pravno u pravu. 
Da nismo u pravu vjerojatno bi Ustavni sud to riješio u 30 dana i odbacili bi zahtjev. 
Međutim, nisu odbacili zahtjev već sad godinu i 5 mjeseci, jer ga ne mogu odbaciti. Ako je u 
pravu taj Zakon o zdravstvenoj zaštiti, onda je neustavni Zakon o lokalnoj i regionalnoj 
samoupravi, Zakon o ustanovama, Statut Međimurske županije koji govori da je razvoj mreže 
obrazovnih, zdravstvenih i drugih segmenata u ingerenciji jedinice regionalne samouprave. 
Pa čak i ako se mora propitkivati u čijoj ingerenciji mora biti zdravstvo, onda se uvijek daje 
prilika metodi supsidijarnosti, dakle onoj ustanovi koja je najbliža građanima. To je broj 1. 
Broj 2. Da, Županija je i dalje vlasnik svih zgrada. Međutim, što vrijedi vlasništvo, ako su 
oduzeta osnivačka prava, gdje se dovodi u pitanje vlasništvo. A nepovredivost vlasništva je 
također ustavna kategorija prema pozitivnim zakonskim propisima Republike Hrvatske. U 
jednom članku na pitanje novinara o predmetnom zahtjevu ustavni suci su rekli da rade neko 
veliko i široko savjetovanje s profesorima Pravnog fakulteta. Kazao je da ostaje ta nada da će 
Ustavni sud presuditi po Bogu i pravdi, iako su onu odredbu da moraju odgovoriti u roku od 
30 dana debelo prekršili.  Što se tiče stanja u samoj Bolnici rekao je da nema informacije. 
Ono što vidi sa strane, ono što svaki normalan, zdravorazumski čovjek vidi da jednostavno 
matematika ne štima. Ako ode 8 liječnika iz bilo kojeg odjela, to nije 1 posto to je 8 liječnika 
vitalnog funkcioniranja samog odjela bolnice. Kirurgija nije samo kirurgija. Tu je 
anesteziologija, tu je radiologija, dakle svi su oni vezani na kirurgiju. Iz razgovara s liječnicima 
i osobljem i dan danas iščitava da situacija nije dobra. Predložio je da se pitanje uputi upravi 
Bolnice neka se očituju ima li operacija ili nema. Koliko je to operacija, ali onih pravih, 
abdominalnih, jer nije ista operacija nokta ili želuca. 

Andreja Marić, vijećnica rekla je da se i Međimurska županija, nažalost, suočava s 
manjkom liječnika u primarnoj zdravstvenoj zaštiti. Mrežom javne zdravstvene službe u 
djelatnosti obiteljske medicine predviđeno je 59 ordinacija, ugovoreno 55. Neke ordinacije 
nemaju vodećeg liječnika. Neko vrijeme problem je bila ordinacija u Goričanu i Selnici, pa su 
skrb pružali liječnici iz drugih ordinacija u dodatnim prekovremenim satima. Shodno 
navedenom, pitala je sljedeće: „Kakva je sada situacija, navodno je 12 takvih ordinacija? 
Kakvo je stanje s primarnom zdravstvenom zaštitom u Međimurskoj županiji (obiteljska 
medicina, pedijatrija, zdravstvena zaštita žena) osobito glede kadrova? Kakvi su planovi 
Doma zdravlja i strategija Međimurske županije da se privuku dodatni liječnici? U proračunu 
Međimurske županije za 2025. godinu je predviđeno 20.000,00 eura za zadržavanje liječnika, 
što smatram premalim iznosom. Koliko je do sada novčanih i drugih sredstava u zadnje 3 
godine uložila Međimurska županija i JLS da se privuku dodatni liječnici? Pozitivni su primjeri 
u tom smislu u Istarskoj županiji (bonus zadržavanja, bonus dobrodošlice, plaćanje najma 
stana, sufinanciranje kupnje prve nekretnine, itd.) ili primjer Općine Drnje gdje se daje 
poticaj od 6.000,00 eura za liječnike obiteljske medicine. Ujedno podržavam sve napore 
Županije da se kadrovski ojačamo u zdravstvenoj skrbi, ali mislim da je situacija 
zabrinjavajuća.“ 

Drugo, kazala je da u Socijalnom planu Međimurske županije 2025.-2027., stoji 
podatak da u Međimurju 845 građana koristi zajamčenu minimalnu naknadu. Za nacionalnu 
naknadu za starije osobe je brojka 138 (podatak od 10./2023.), a tada je bilo 10 942 korisnika 
najniže mirovine. Potrebe su sigurno puno veće, pa je pitala, koje korake čini Međimurska 
županija, Zavod za socijalnu skrb i jedinice lokalne samouprave kako bi obuhvat potrebitih 
građana bio još veći te koliko je sada korisnika nacionalne naknade za starije osobe. 



Matija Posavec, župan odgovorio je da je 59 ugovorenih ambulanti, a 55 ih je 
popunjeno. U 5 ambulanti postoje određeni problemi, međutim, vjeruje u ravnateljicu Doma 
zdravlja da će okrenuti nebo i zemlju da situacija bude pod kontrolom. Unatoč svemu, 
Međimurska županija je u punoj boljoj poziciji, nego neke druge sredine. Pojasnio je da nije 
stvar kampanje, nego je problem u tome što nema liječnika u obiteljskoj medicini te je 
upravo zbog toga potrebno ulagati u specijalizaciju tih liječnika i treba ih motivirati, a to će se 
dogoditi kad se promijeni jedan narativ u funkcioniranju primarne zdravstvene zaštite u 
Ministarstvu. Liječnike je potrebno rasteretiti na način da ne administriraju, nego da se 
posvete liječenju pacijenata. Dakle, to je jedan sustav koji je neodrživ, ali o tome bi trebalo 
razmišljati resorno Ministarstvo. U Županijskom proračunu su osigurana određena 
financijska sredstva, ali ona nisu dovoljna. I kad se napravi jedna strategija, a to će biti u 
skorije vrijeme, mogu se rebalansom proračuna povećati sredstva. Ali, nekad novci nisu onaj 
ključni element da bi se nekoga privuklo. Ima pozitivnih, ali i negativnih primjera. Primjerice 
baš u Goričanu je na taj način došao liječnik, ali u nekim drugim sredinama, recimo na 
području Općine Nedelišće su izazovne okolnosti. 

Na drugo pitanje odgovorio je da je bila završna konferencija u svezi Socijalnog plana. 
Međutim, to je samo završni dokument, a Županija socijalnu osviještenost pokazuje na 
terenu i u praksi kroz niz mjera i potpora i prema umirovljenicima i siromašnim građanima. I 
možda nije ovo referentna godina, jer sad će uskrsnice dati sve općine i gradovi, ali ih je 
pohvalio što imaju socijalnu osjetljivost prema umirovljenicima i osobama slabijeg 
imovinskog stanja. Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb i Upravni odjel za civilno 
društvo i ljudska prava pružit će svu potrebnu pomoć i logistiku kao i do sad. Ujedno je 
pohvalio i inicijativu vijećnice oko naknade troškova pacijentima koji odlaze u druge 
zdravstvene ustanove što je zajednički realizirano. 

Zvonimir Siladi, vijećnik referirao se na odgovor ravnatelja Županijske bolnice 
Čakovec na pitanje o korištenju proračunskih sredstava te istaknuo da izbjegava cjeloviti 
odgovor. Naime, u dostavljenom odgovoru nije naveo ime osobe koja je (prema njegovim 
tvrdnjama) navedena sredstva koristila za osobnu promidžbu. Stoga je zamolio da u dopuni 
odgovora precizira na koga se odnosila njegova izjava.  

Drugo, kazao je da je već treći vijećnik koji raspravlja o istoj problematici vezano uz 
kontinuitet incidentnih događaja u Županijskoj bolnici Čakovec te je predložio predsjedniku 
Županijske skupštine da sazove tematsku sjednicu Županijske skupštine s točkom dnevnog 
reda „Stanje u Županijskoj bolnici Čakovec“. Na navedenu sjednicu pozvao bi se i aktualni 
ravnatelj, g. Nikola Hren, kako bi vijećnicima iz prve ruke mogao odgovoriti na pitanja vezana 
uz funkcioniranje bolnice i pojedinih djelatnosti unutar iste, te eventualnim planovima (i 
definiranim rokovima) oko sanacije/poboljšanja rada uočenih nedostatnih segmenata. 
Obrazložio je da su Međimurci pretežitog dojma da se ovdje ne radi o medicinskom zahvatu, 
već o operaciji koju primarijus A.P. (uz asistenciju domaćih dečki) obavlja na političkoj 
orijentaciji aktivnih birača Međimurske županije, koji uporno – na svakim izborima – 
ignoriraju prepoznati jedinu pravu političku opciju u Hrvatskoj. Operacija je izazvala 
neočekivanu reakciju i bunt tradicionalno miroljubivog stanovništva Međimurja, odlučnog da 
zaštiti minimum prava na zdravstvene usluge u instituciji izgrađenoj samodoprinosom. 
Smatra da je, u nastaloj situaciji, Županijska skupština vjerodostojna institucija u kojoj se 
moraju definirati daljnji koraci u depolitizaciji Županijske bolnice Čakovec i normalizaciji rada 
svih njenih djelatnosti. Istaknuo je da u odgovoru koji je primio od ravnatelja na zaglavlju ili 
logu još uvijek piše Županijska bolnica Čakovec, ne državna, pa je zamolio predsjednika da 
razmotri  prijedlog.  



Matija Posavec, župan kazao je da osobno smatra, može i ne biti u pravu, ali da ova 
kvalifikacija za osobnu promociju ne stoji. Dakle, nitko od onih koji vode ustanove se osobno 
ne promovira. Postoje određena pravila funkcioniranja ustanova, transparentnosti 
institucija, gdje moraju neke informacije dati van. Nema općine ili grada u Međimurju koji 
nema neki sporazum s medijem. Nema institucije koja također nema nekakav ugovor. Ne 
samo u Međimurju, nego u cijeloj Hrvatskoj. Tako sustav funkcionira. Bolnica kao 
zdravstvena institucija, kao i svaka druga, mora imati određenu komunikaciju s javnošću. 
Nekad i često puta radi se o europskim projektima koji moraju imati početnu i završnu 
konferenciju i definirana proračunska sredstva. Pred godinu dana u Jutarnjem listu pisalo se 
na četiri strane o projektu palijativne skrbi jer se to trebalo napraviti. Prema tome, nije u 
redu stavljati na stup srama, bilo koji medij ili bilo koju osobu koja ima određenu 
odgovornost, zato jer je s nekim medijem napravila nekakvu suradnju. Puno je toga što se 
valja u medijskom prostoru i što nije korektno. Primjerice, u Međimurju ima jedan portal koji 
je potpuno lažan, jer u impresumu su nepoznate osobe. I taj portal je napisao da je župan 
pozivao na prosvjed odjelne liječnike i sestre, da je županov otac financirao majice 1%  i da je 
recimo kolegica Petra Vadlja, koja je u tom trenutku bila na bolovanju,  nazivala zajedno s 
drugim kolegicama da ljudi izlaze 5 do 12 van. Dakle, potpune laži, potpune klevete i 
potpuna izmišljotina. Ali taj lažni portal je prenio anonimno pismo zabrinute medicinske 
sestre i to onda prenose drugi, ozbiljni i vjerodostojni portali. Pa se pisalo o hranjenju „mrtve 
žene“, benzinu itd. čime se cijela država bavila dva dana. Dakle, u svakom sustavu postoji 
jedan model kriznog komuniciranja. I sad se govori o nekoj cifri koliko se u 3 godine 
potrošilo, ali nije to za osobnu promociju. Nitko se osobno ne promovira. Posao koji radimo 
je podložan kritikama i lažnim napadima te se postavlja pitanje kako se obraniti od toga. Iako 
u jednom konkretnom slučaju ide tužba, ne može se za svaku laž koja se pojavi u medijima 
dati tužba. Ima onaj cijeli slučaj gdje su pojedinci, zaposlenici državnih institucija uhljebljeni u 
državni aparat bez ikakve odgovornosti s visokom plaćom, sa samo jednim zadatkom, stvaraj 
lažne Facebook profile, blati i pljuj župana, njegove suradnike i tako dalje. I onda kad je već 
to dozvoljeno u demokraciji, a očito je, e pa onda mora biti dozvoljeno da se reagira 
pravovremeno, točnom i istinitom informacijom. Što se tiče bivše i sadašnje uprave, ustvrdio 
je da ne vjeruje da se bilo što radi za osobnu promociju, nego je to normalno poslovanje. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine odgovorio je da podržava zahtjev vijećnika, 
ali da će razgovarati s predsjednicima klubova vijećnika Županijske skupštine te ukoliko će se 
iznaći vremena (zbog raspuštanja Županijske skupštine odnosno izbora) pokušat će 
organizirati sjednicu. 

Zvonimir Siladi, vijećnik zahvalio se predsjedniku Skupštine na susretljivosti i 
razumijevanju te je ujedno pojasnio županu da se pitanje od početka odnosi na izjavu 
gospodina Nikole Hrena, koji je u ovome trenutku najodgovornija osoba u Županijskoj bolnici 
Čakovec i koji jako mora paziti na svaku izgovorenu riječ. Njegova riječ je bila da su se 
proračunska sredstva, u ovim iznosima koje je naveo, koristila za „objave u medijima, 
redovito i krizno komuniciranje, vođenje društvenih mreža, objave članaka, čestitki za 
blagdane te poseban prilog Zdravlje 2x godišnje.“ Kvalifikacija da je netko zloupotrebljavao 
sredstva za osobnu promidžbu je bila njegova. Stoga, neka se izvoli referirati koga je na taj 
način optužio, jer to zaslužuje međimurska javnost i Skupština.  

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine vijećniku Siladiju rekao je da je predsjednik 
dužan sazvati sjednicu Skupštine uz obrazloženi prijedlog 1/3 vijećnika ili na zahtjev župana. 
Prema tome i to je jedna od mogućnosti.  



Igor Ivković, vijećnik u svezi donošenja Prostornog plana pojasnio je da su prije šest 
godina HDZ i SDP bili protiv tadašnjeg Prostornog plana, ali su bili zamoljeni da ipak podrže 
isti, iako ima manjkavosti, a da će se hitni Prostorni plan donijeti unutar šest mjeseci.  

Potom je istaknuo da je na dnevnom redu sjednice, niz odluka o dogradnji i izgradnji 
škola i sportskih dvorana. Dakle, sedam osnovnih i  jedna srednja škola, ukupno osam. Za 
jednu školu, točnije za Mursko Središće, piše da je 100 posto financirana iz Nacionalnog 
plana oporavka i otpornosti, a za ostale piše da će se iznos naknadno utvrditi. Shodno tome 
pitao je, prema kojem modelu će se financirati te hoće li ostatak, koji nije pokriven iz NPOO-
a, financirati općine i gradovi ili će to biti županijska sredstva. Ujedno je pitao što je s OŠ 
Mala Subotica, s obzirom da je nema na dnevnom redu. 

Matija Posavec, župan prvo se referirao na iznijeto od strane vijećnika Siladija rekavši 
da se slaže da svatko treba imati odgovornost za izrečenu riječ i konačno se nada da će i 
javnost propitkivati odgovornost za izrečenu riječ. Primjerice, koliko je samo kolega Baksa 
bio na meti, a iz odgovora na vijećničko pitanje vidljivo je da se u zadnjih 5-6 godina radi o 
190,00 eura.  

Što se prostornog plana tiče, pojasnio je da se ne donosi radi Županijske skupštine, 
nego radi razvoja jedne sredine ili regije. A razvoj jedne sredine uvelike ovisi o razvoju 
sastavnica te sredine, općina i gradova. Mi smo dvije godine oko prostornog plana izgubili 
radi Grada Preloga. Ne zato jer je Grad Prelog kriv, već zato što smo u Gradu Prelogu htjeli 
revitalizirati prostor uz Dravu, pa se dugo čekala suglasnost nadležnih tijela, Hrvatskih voda i 
HEP-a. Isti problem je sad s Kuršancem. I za svaku odluku i želju da napreduje određena 
općina ili grad mora se čekati suglasnost državnih tijela.  

U svezi odluka o dogradnji, izgradnji škola i sportskih dvorana odgovorio je da je u 
Gornjem Mihaljevcu izgradnju dvorane i škole spremna sufinancirati Općina, jer je to njihov 
strateški projekt. U Vratišincu isto tako.  Za ta dva projekta omjer sufinanciranja je između 40 
i 50 posto. U Murskom Središću je 100 posto financirana iz NPOO-a. U Selnici nešto malo 
mora dati Županija.  Najveći problem bude Gimnazija i OŠ Nedelišće jer je projekt Gimnazije 
vrijedan oko 12 milijuna eura, a dobiveno je 4,8 milijuna eura bespovratnih sredstava. Za 
Nedelišće će trebati osigurati barem 6 milijuna eura. Dakle, samo za ta dva projekta  treba 
osigurati 12 milijuna eura što nadilazi izvorni prihod proračuna Međimurske županije u 
jednoj godini. Tu je sad malo stvar preuzimanja rizika, za koji se do sada uspostavilo da smo 
ga dobro preuzimali, zato jer se očekuje da će za gimnazijske programe biti još jedan natječaj 
s obzirom da u Nacionalnom planu oporavka i otpornosti ima još jako puno neiskorištenih 
sredstava, pa se nada da će taj iznos uspjeti malo smanjiti što se Županije tiče, a da to 
preuzmu EU fondovi ili država. Što se tiče OŠ Nedelišće, bilo je očekivano 100 postotno 
sufinanciranje jer je taj projekt u Razvojnom sporazumu Sjever koji je potpisan 28. prosinca 
2021. godine. I ako to ne bude tako onda je to samo dokaz da je taj Sporazum bio jedan PR 
potez Vlade i da nema nikakve razlike jel nešto u Sporazumu ili ne. OŠ Nedelišće je strateški 
projekt i tu se u ovome trenutku vode razgovori s resornim Ministarstvom. Treće, tu je još 
pitanje Male Subotice. Dakle, ovo je prvi krug. Nakon ovoga danas će se raspisati javni 
natječaj za izvođača radova i početi s tim projektima. U drugom krugu, kad se ishode 
suglasnosti i ugovori, u planu su Sveti Martin na Muri, Mala Subotica i Strahoninec. Oko 
Macinca još traju rasprave. Sveta Marija – dvorana i škola ide po energetskoj obnovi. 
Preloška dvorana bude gotova za mjesec dana. A u dogradnju OŠ u Prelogu za 
jednosmjensku nastavu će Županija ići s vlastitim sredstvima jer projekt nije prošao niti na 
jednom natječaju. S obzirom da se presporo izdaju suglasnosti smatra da se neće stići 
potrošiti sredstva do 30. lipnja 2026. godine, pa vjeruje da bude prolongiranje ili novi 



natječaj za dopunu sredstva. Ako bude prolongiranje, to će se razvući na projekcije 
proračuna u dvogodišnjem ili trogodišnjem razdoblju ili će se ići u kreditno zaduženje. U 
svakom slučaju bit će ok.  

Stjepan Horvat, vijećnik istaknuo je da se već više godina unatrag provodi akcija 
darivanja branitelja Međimurske županije, nezaposlenih i teškog imovinskog stanja bonom u 
naravi od 40,00 eura povodom uskrsnih i božićnih blagdana na inicijativu Udruge 
dragovoljaca i veterana Domovinskog rata Međimurske županije te je pitao jesu li i u ovoj 
godini osigurana sredstva u Proračunu za tu namjenu. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da su sredstva osigurana. 
Mladen Novak, vijećnik kazao je da je Bolnica uvijek bila u fokusu zanimanja 

Županijske skupštine te je uvijek smatrana najvažnijom institucijom u Međimurju. U 
proteklim sazivama je bilo više puta rasprava i izvanrednih sjednica Odbora za zdravstvo i 
tematskih sjednica Županijske skupštine na temu Županijske bolnice Čakovec gdje se 
govorilo otvoreno, gdje se struka sučelila, gdje su se iznosili argumenti i gdje je Županijska 
skupština donosila nekakve odluke. Podržao je inicijativu kolege Siladija u svezi sjednice, ali 
je izrazio sumnju u bilo kakve pozitivne rezultate, jer je u prošlom sazivu, održana tematska 
sjednica na kojoj je Županijska skupština donijela zaključke i preporuke županu, ali isti nisu 
pobudili nikakve reakcije. Što se tiče aktualne situacije, vijećnici saznaju informacije, kao što 
je i župan rekao, sa sumnjivih portala i u tom smislu prema informacijama koje kruže izgleda 
da se u Bolnici događa samo neka borba za fotelje. U proteklom periodu je više puta bila 
promjena ravnatelja, smjena ravnatelja, jedan je bio i protuzakonito smijenjen, što je 
dokazano i na Sudu pravomoćnom presudom, pa nije izazivalo reakcije na ulici nego se sve 
rješavalo dijalogom i razgovorom. Nije izazivalo da „poražena“ strana odlazi spektakularno iz 
Bolnice i pokušava napraviti štetu istoj. Ustvrdio je da se u svemu tome izgubila ona osnovna 
stvar za koju Bolnica zapravo postoji, a to je briga za pacijente. Ondje se ništa ne govori o 
brizi za pacijente, nego tko će biti šef, je li šef nekome prihvatljiv ili nije. I prethodni ravnatelji 
su postavljali svoju ekipu u skladu s onim što su mislili da je najbolje, pa ne vidi nikakvog 
problema da sadašnji ravnatelj, koji se ravna po pravilima koje je donijela prethodna uprava, 
da odabere svoje šefove odjela i da proba napraviti maksimalno dobro bolnici, a time i 
maksimalno dobro pacijentima. Nisu svi problemi u Bolnici počeli postavljanjem ravnatelja. 
Na prethodnim sjednicama Skupštine  2012., 2013. zaključeno je da se 95 posto Međimuraca 
liječi u Bolnici, dok je negdje 2022., 2023., iznesen podatak da je brojka pala na samo 56 
posto. Shodno navedenom je pitao, je li istina, da će se liječnici koji su dali otkaz u Bolnici, 
zaposliti u Hitnoj službi. Ako je istina, što će tamo raditi, s obzirom da su to vrhunski kirurzi i 
stručnjaci, tko će ih plaćati te je li to neki rezervni položaj, kad se eventualno promijeni 
situacija, za pobjednički marš prema Bolnici. Kad se stvaraju dvije grupacije onda uvijek jedna 
gubi i to nikako nije dobro za Bolnicu te je predložio da se stvarno pokuša naći najbolje 
rješenje.  

Matija Posavec, župan rekao je da što se same Županijske bolnice Čakovec tiče i 
funkcioniranja zdravstvenog sustava je tema koja je aktualna posljednjih 5, 6, 10 godina, a bit 
će i u narednih 20. To je sustav koji ima 1000 zaposlenika, sustav koji je važan, koji je vitalan 
za funkcioniranje kvalitete jedne regije. Međutim, nikada do sad, uz sve uspone i padove, 
nije nitko bio suočen s činjenicom da osam ili deset kirurga odlazi iz te bolnice. U ovom 
konkretnom slučaju se bježi od problema. Istaknuo je da je puno puta jasno rekao da, 
ravnatelj kojem osam kirurga prijeti otkazom, ne bi smio dozvoliti da odu, nego bi trebao pod 
bilo koju cijenu riješiti problem. I  dalo se s njima razgovarati. Međutim, u međuvremenu je 
predsjednik HDZ-a u Hrvatskom saboru izjavio „Počela je žestoka kampanja za lokalne 



izbore“. Pa je uslijedilo priopćenje „Ovo sve u Bolnici su osobne taštine i politika župana 
Posavca.“ Postavlja se pitanje zar stvarno netko misli da netko osobno tim ljudima može 
manipulirati. Treće, „Oni su samo jedan posto, nek odu, ima drugih.“ Dakle, takav ljudski 
pristup nije bio dobar. Komunikacija nije bila dobra i zato se to dogodilo. Trebalo je s ljudima 
razgovarati i ponuditi sve da oni ostanu. Pa onda narativ, jasno HDZ ukazuje  na veze između 
političara i tvrtki koje su dobavljači za Županijsku bolnicu. Postavlja se pitanje hoće li se itko 
danas ili sutra nekome ispričati radi toga. Prema tome, treba stati na loptu, treba 
razgovarati. Da je bolnica pod ingerencijom Županije ništa se od toga ne bi desilo, nitko ne bi 
otišao, bolnica bi funkcionirala. Što se tiče samog zaposlenja, Županija ili župan nemaju veze 
s tim tko će ravnatelju biti pomoćnik ili tko će biti na čelu nekog odjela. Pojasnio je, kad je 
došao novi ravnatelj bolnice, da je dao samo negativno mišljenje temeljem politike koja je 
bila odnosno zbog toga što Upravno vijeće nije obrazložilo zašto je Nikola Hren bolji izbor od 
Igora Šegovića. Bili su jedni i drugi na natječaju. I jedan i drugi su imali svoj CV i Upravno 
vijeće nije o tome raspravljalo, nisu donijeli kriterije nego su o tome odlučili, a samo oni 
znaju po čemu. Ali nakon toga sustav je funkcionirao i radio do trenutka kad se nije ovo 
desilo. Javni natječaj je raspisan u svim zdravstvenim ustanovama jer liječnici fale. Naglasio je 
da bi volio da ti kirurzi ne napuste Hrvatsku, da nejdu u druge zdravstvene ustanove u 
Zagreb, Varaždin ili Koprivnicu, nego da ostanu u Međimurju, a to ovisi o čelnoj osobi te 
zdravstvene ustanove. I zaključno ima priopćenje, za koje je uvjeren da iza stoji doktor 
Kozjak, „Sad sve ovo što se događa će biti nagrada, vidjet ćete da će Tomislav Novinščak biti 
ravnatelj Zavoda za hitnu…“. Vidjet ćemo je li to istina ili su mediji ponovno napravili 
temeljem neke reakcije nešto što nije bilo točno. Pozvao je sve da ostanu u zdravstvenom 
sustavu Međimurja. Svaki liječnik zna raditi i privatnu zdravstvenu zaštitu i obiteljsku 
medicinu, ali u konačnici bi stvarno volio da se vrate tamo gdje im je mjesto, a to je Odjel 
kirurgije Županijske bolnice Čakovec. 

Mladen Novak, vijećnik izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom te je zatražio 
pisani odgovor. Pojasnio je da su pitanja bila jednostavna i takav odgovor i očekuje. Istaknuo 
je da u svojoj raspravi nije spominjao nikakve stranke, niti HDZ niti nacionalni nivo već ga 
zanima zdravstvena zaštita Međimuraca. Ujedno je čestitao Upravi Bolnice na hladnoj glavi. 
Nisu reagirali onako kako su mogli te je zahvalio svima onima koji su ostali u bolnici i koji daju 
sve od sebe da građani Međimurja imaju zdravstvenu zaštitu kakvu zaslužuju.  

Ivica Baksa, vijećnik komentirao je da gospodin Mladen Novak očito preferira za 
novog župana te se nada da se bude kandidirao. Što se tiče natpisa oko firme rekao je da ne 
očekuje nikakvu ispriku te da bi već odavno propao da radi za Bolnicu. Potom je župana 
pitao: „Znate li Vi kojim slučajem da u Županijskoj bolnici Čakovec postoje zaposleni doktori 
koji paralelno rade i kod privatnika, a koriste resurse Bolnice? Ako da, onda pitam, dobije li 
osnivač kakvu naknadu za to? Ne stvaraju li se takvim radom velike liste čekanja? Što ćete 
učiniti oko toga? Ako je to moguće i ako je to normalno onda ja otvaram privatnu vjenčaonu, 
ali ću zapravo mladence slati na Županiju, pa nek to obave Vaši ljudi, a ja ću kasirati.„ 

Matija Posavec, župan odgovorio je da je pitanje reguliranja javnog i privatnog u 
zdravstvenom sustavu problem cijele Hrvatske. Ohrabruju riječi ministrice koja je rekla da će 
to regulirati. A sad, da li netko radi i prima pacijente u privatnoj ustanovi, pa ih liječi u 
Županijskoj bolnici to treba provjeriti, ali ako to netko radi to je onda vrlo nekorektno. Ono 
što zna, je da postoje vijećnici u svakoj zdravstvenoj ustanovi, pa i u Županijskoj bolnici 
Čakovec, koji rade privatno, a ima onih koji ne rade privatno nego su stalno podložni javnom 
zdravstvu. S obzirom da nema tražene podatke, predložio je da se pitanje uputiti ravnatelju 
Bolnice. 



Ivica Baksa, vijećnik složio se da se pitanje uputiti ravnatelju Bolnice. 
 

Po završetku aktualnog sata,  Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine otvorio je 
raspravu o predloženom dnevnom redu. 
 

Bez rasprave, jednoglasno (33 „za“) uz 33 nazočnih vijećnika Skupština je utvrdila 
sljedeći dnevni red: 
 

1. IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 1. SRPNJA DO 
31. PROSINCA 2024. GODINE 

2. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 
RAZDOBLJE 01.01.-31.12.2024. GODINE 

3. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU SOCIJALNOG PLANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  
2025. - 2027.  

4. IZVJEŠĆE O PROVEDBI AKTIVNOSTI „AKCIJSKOG PLANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
RANU INTERVENCIJU U DJETINJSTVU ZA RAZDOBLJE OD 2023. DO 2027. GODINE“ ZA 
2023. I 2024. GODINU 

5. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „OSNOVNA 
ŠKOLA MURSKO SREDIŠĆE“ 

6.  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„DOGRADNJA ŠKOLSKE SPORTSKE DVORANE PŠ DUNJKOVEC“ 

7. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „IZGRADNJA 
NOVE ŠKOLSKE ZGRADE OŠ NEDELIŠĆE“ 

8. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„DOGRADNJA OSNOVNE ŠKOLE SELNICA“ 

9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„REKONSTRUKCIJA I DOGRADNJA ŠKOLE „DR. VINKA ŽGANCA“ VRATIŠINEC“ 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„DOGRADNJA OSNOVNE ŠKOLE I SPORTSKE DVORANE U GORNJEM MIHALJEVCU“ 

11. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „ŠKOLSKA 
SPORTSKA DVORANA DOMAŠINEC“ 

12. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„REKONSTRUKCIJA I OPREMANJE GIMNAZIJE JOSIPA SLAVENSKOG ČAKOVEC“ 

13. PRIJEDLOG ODLUKE O MINIMALNIM FINANCIJSKIM STANDARDIMA, KRITERIJIMA I 
MJERILIMA ZA DECENTRALIZIRANO FINANCIRANJE DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE 
OSOBE ČAKOVEC U 2025. GODINI 

14. A)PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA ZA INVESTICIJSKO ULAGANJE, INVESTICIJSKO I TEKUĆE 
ODRŽAVANJE ZDRAVSTVENIH USTANOVA TE INFORMATIZACIJU ZDRAVSTVENE 
DJELATNOSTI U  2025. GODINI 
B) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU POPISA PRIORITETA ZA RASPORED 
DODIJELJENIH SREDSTAVA IZMEĐU ZDRAVSTVENIH USTANOVA U VLASNIŠTVU 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU 

15. PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA OSNOVNIH ŠKOLA KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA 
ŽUPANIJA U 2025. GODINI 



16. PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA SREDNJIH ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA U 
MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI U 2025. GODINI 

17. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU ZAKLADE 
18. IZVJEŠĆE O RADU JAVNE USTANOVE ZA RAZVOJ MEĐIMURSKE ŽUPANIJE REDEA ZA 

2024. GODINU 
19. A) IZVJEŠĆE O RADU RAZVOJNO – EDUKACIJSKOG CENTRA ZA METALSKU INDUSTRIJU 

– METALSKA JEZGRA ČAKOVEC ZA 2024. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NEKRETNINE (22D) I OPREME NA KORIŠTENJE 
RAZVOJNO - EDUKACIJSKOM CENTRU ZA METALSKU INDUSTRIJU METALSKA JEZGRA 
ČAKOVEC 

20. IZVJEŠĆE O RADU DRUŠTVA TEHNOLOŠKO – INOVACIJSKI CENTAR MEĐIMURJE D.O.O. 
ZA 2024. GODINU 

21. IZVJEŠĆE O RADU ZAVODA ZA PROSTORNO UREĐENJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2024. GODINU 

22. IZVJEŠĆE O RADU KOORDINACIJE ZA LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2024. GODINU 

23. IZVJEŠĆE  O RADU POVJERENSTVA ZA RAVNOPRAVNOST SPOLOVA MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

24. IZVJEŠĆE O OBAVLJENIM OBDUKCIJAMA I RADU MRTVOZORNIČKE SLUŽBE ZA 2024. 
GODINU 

25. INFORMACIJA O RADU GOSPODARSKO-SOCIJALNOG VIJEĆA U MEĐIMURSKOJ 
ŽUPANIJI ZA 2024. GODINU 

26. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU KANDIDATKINJE ZA IMENOVANJE SUTKINJE 
POROTNICE ŽUPANIJSKOG SUDA U VARAŽDINU 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da je Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise raspravio o svim točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda.  

TOČKA 1. 

IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 1. SRPNJA DO 31. 

PROSINCA 2024. GODINE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu župana Međimurske županije 

za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine. Isto je utvrdio župan te ga je 

predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“) uz 32 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu župana Međimurske županije za razdoblje od 1. srpnja do 31. 

prosinca 2024. godine 

 

 



TOČKA 2. 

IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 
RAZDOBLJE 01.01.-31.12.2024. GODINE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o korištenju sredstava proračunske 

zalihe – tekuće zalihe za razdoblje 01.01.-31.12.2024. Isto je utvrdio župan te ga je predložio 

Skupštini na znanje. 

 
 Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 
  

Uvodno obrazloženje podnijela je Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela za 

proračun i javnu nabavu.  

 

Skupština je predmetno Izvješće primila na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe – tekuće zalihe za 

razdoblje 01.01.-31.12.2024. godine 

 

TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU SOCIJALNOG PLANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  2025. - 
2027. 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o donošenju Socijalnog plana 

Međimurske županije  2025. – 2027.  Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o donošenju Socijalnog plana Međimurske županije  2025. - 2027. 

TOČKA 4. 

IZVJEŠĆE O PROVEDBI AKTIVNOSTI „AKCIJSKOG PLANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RANU 
INTERVENCIJU U DJETINJSTVU ZA RAZDOBLJE OD 2023. DO 2027. GODINE“ ZA 2023. I 2024. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o provedbi aktivnosti „Akcijskog plana 

Međimurske županije za ranu intervenciju u djetinjstvu za razdoblje od 2023. do 2027. 

godine“ za 2023. i 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu 

i donošenje. 

  
Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 

  



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o provedbi aktivnosti „Akcijskog plana Međimurske županije za ranu 

intervenciju u djetinjstvu za razdoblje od 2023. do 2027. godine“ za 2023. i 2024. godinu 

TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „OSNOVNA 
ŠKOLA MURSKO SREDIŠĆE“ 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
provedbu projekta „Osnovna škola Mursko Središće“.  Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga 
je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Osnovna škola Mursko Središće“ 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „DOGRADNJA 

ŠKOLSKE SPORTSKE DVORANE PŠ DUNJKOVEC“ 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Dogradnja školske sportske dvorane PŠ Dunjkovec“.  Prijedlog odluke je 

utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

  
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke.  
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Dogradnja školske sportske dvorane PŠ 

Dunjkovec“ 

 

TOČKA 7. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „IZGRADNJA 
NOVE ŠKOLSKE ZGRADE OŠ NEDELIŠĆE“ 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
provedbu projekta „Izgradnja nove školske zgrade OŠ Nedelišće“. Prijedlog odluke je utvrdio 
župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 



Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Izgradnja nove školske zgrade OŠ Nedelišće“ 

TOČKA 8. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „DOGRADNJA 
OSNOVNE ŠKOLE SELNICA“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Dogradnja Osnovne škole Selnica“. Prijedlog odluke je utvrdio župan te 
ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Dogradnja Osnovne škole Selnica“ 

TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„REKONSTRUKCIJA I DOGRADNJA ŠKOLE „DR. VINKA ŽGANCA“ VRATIŠINEC“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Rekonstrukcija i dogradnja škole „Dr. Vinka Žganca“ Vratišinec“. 
Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Rekonstrukcija i dogradnja škole „Dr. Vinka 
Žganca“ Vratišinec“ 

TOČKA 10. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „DOGRADNJA 
OSNOVNE ŠKOLE I SPORTSKE DVORANE U GORNJEM MIHALJEVCU“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Dogradnja osnovne škole i sportske dvorane u Gornjem Mihaljevcu“.  
Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Dogradnja osnovne škole i sportske dvorane u 
Gornjem Mihaljevcu“ 

TOČKA 11. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA „ŠKOLSKA 
SPORTSKA DVORANA DOMAŠINEC“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Školska sportska dvorana Domašinec“.  Prijedlog odluke je utvrdio župan 
te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“) uz 30 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Školska sportska dvorana Domašinec“ 

TOČKA 12. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU PROJEKTA 
„REKONSTRUKCIJA I OPREMANJE GIMNAZIJE JOSIPA SLAVENSKOG ČAKOVEC“ 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 

provedbu projekta „Rekonstrukcija i opremanje Gimnazije Josipa Slavenskog Čakovec“. 

Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

  
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke.  
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Rekonstrukcija i opremanje Gimnazije Josipa 

Slavenskog Čakovec“ 

 

TOČKA 13. 

PRIJEDLOG ODLUKE O MINIMALNIM FINANCIJSKIM STANDARDIMA, KRITERIJIMA I 
MJERILIMA ZA DECENTRALIZIRANO FINANCIRANJE DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 

ČAKOVEC U 2025. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o minimalnim financijskim 
standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano financiranje Doma za starije i 
nemoćne osobe Čakovec u 2025. godini.  Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 



Odbor za financije i proračun i Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi su raspravili o 
Prijedlogu odluke.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano 

financiranje Doma za starije i nemoćne osobe Čakovec u 2025. godini 

TOČKA 14. 

A)PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA ZA INVESTICIJSKO ULAGANJE, INVESTICIJSKO I TEKUĆE 

ODRŽAVANJE ZDRAVSTVENIH USTANOVA TE INFORMATIZACIJU ZDRAVSTVENE 
DJELATNOSTI U  2025. GODINI 

B) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU POPISA PRIORITETA ZA RASPORED 
DODIJELJENIH SREDSTAVA IZMEĐU ZDRAVSTVENIH USTANOVA U VLASNIŠTVU 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili predmetne materijale. Prijedlog odluke i 

Prijedlog zaključka je utvrdio župan te ih je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

  
Odbor za financije i proračun i Odbor za zdravstvo bez primjedbi su raspravili o 

Prijedlogu odluke i Prijedlogu zaključka.  
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija za investicijsko 
ulaganje, investicijsko i tekuće održavanje zdravstvenih ustanova te informatizaciju 

zdravstvene djelatnosti u  2025. godini 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju popisa prioriteta za raspored dodijeljenih sredstava između zdravstvenih 

ustanova u vlasništvu Međimurske županije za 2025. godinu 

 

TOČKA 15. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA OSNOVNIH ŠKOLA KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA 

ŽUPANIJA U 2025. GODINI 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i 

načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola kojima je osnivač Međimurska 

županija u 2025. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 

raspravu i donošenje. 

  
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke.  



  
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola kojima 

je osnivač Međimurska županija u 2025. godini 

 

TOČKA 16. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA SREDNJIH ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA U MEĐIMURSKOJ 

ŽUPANIJI U 2025. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkih domova u 
Međimurskoj županiji u 2025. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke.  
  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i 
učeničkih domova u Međimurskoj županiji u 2025. godini 

 

TOČKA 17. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU ZAKLADE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o osnivanju Zaklade. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 

raspravu i donošenje. 

  
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Zaklade 

 

TOČKA 18. 

IZVJEŠĆE O RADU JAVNE USTANOVE ZA RAZVOJ MEĐIMURSKE ŽUPANIJE REDEA ZA 2024. 
GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Javne ustanove za razvoj 
Međimurske županije REDEA za 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 



Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili 

o Izvješću. 

  
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Javne ustanove za razvoj Međimurske županije REDEA za 2024. 
godinu 

 
TOČKA 19. 

A) IZVJEŠĆE O RADU RAZVOJNO – EDUKACIJSKOG CENTRA ZA METALSKU INDUSTRIJU – 
METALSKA JEZGRA ČAKOVEC ZA 2024. GODINU 

B) PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NEKRETNINE (22D) I OPREME NA KORIŠTENJE 
RAZVOJNO - EDUKACIJSKOM CENTRU ZA METALSKU INDUSTRIJU METALSKA JEZGRA 

ČAKOVEC 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili predmetne materijale. Izvješće i Prijedlog 

odluke je utvrdio župan te ih je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 

Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili 

o Izvješću i Prijedlogu odluke. 

  
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Razvojno – edukacijskog centra za metalsku industriju – 
Metalska jezgra Čakovec za 2024. godinu 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o davanju nekretnine (22D) i opreme na korištenje Razvojno - edukacijskom centru za 

metalsku industriju  Metalska jezgra Čakovec 

 

TOČKA 20. 

IZVJEŠĆE O RADU DRUŠTVA TEHNOLOŠKO – INOVACIJSKI CENTAR MEĐIMURJE D.O.O. ZA 
2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu društva Tehnološko – 

inovacijski centar Međimurje d.o.o. za 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio 

Skupštini na raspravu i donošenje. 

 

Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi su raspravili 

o Izvješću. 

 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu društva Tehnološko – inovacijski centar Međimurje d.o.o. za 
2024. godinu 

TOČKA 21. 

IZVJEŠĆE O RADU ZAVODA ZA PROSTORNO UREĐENJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 
GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Zavoda za prostorno uređenje 

Međimurske županije za 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša bez 

primjedbi su raspravili o Izvješću. 

  
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Zavoda za prostorno uređenje Međimurske županije za 2024. 
godinu 

 

TOČKA 22. 

IZVJEŠĆE O RADU KOORDINACIJE ZA LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 
GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Koordinacije za ljudska prava 

Međimurske županije za 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Koordinacije za ljudska prava Međimurske županije za 2024. 

godinu 
 

TOČKA 23. 

IZVJEŠĆE  O RADU POVJERENSTVA ZA RAVNOPRAVNOST SPOLOVA MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Povjerenstva za ravnopravnost 

spolova Međimurske županije za 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio 

Skupštini na raspravu i donošenje. 

 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za ravnopravnost spolova Međimurske županije 

za 2024. godinu 
 

TOČKA 24. 

IZVJEŠĆE O OBAVLJENIM OBDUKCIJAMA I RADU MRTVOZORNIČKE SLUŽBE ZA 2024. 
GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o obavljenim obdukcijama i radu 

mrtvozorničke službe za 2024. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

 
Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2024. 

godinu 

TOČKA 25. 

INFORMACIJA O RADU GOSPODARSKO-SOCIJALNOG VIJEĆA U MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI ZA 
2024. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Informaciju o radu Gospodarsko – socijalnog 

vijeća u Međimurskoj županiji za 2024. godinu. Informaciju je utvrdio župan te ju je predložio 

Skupštini na znanje. 

 
Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi je raspravio o Informaciji. 

Skupština je predmetnu Informaciju primila na znanje te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Informacije o radu Gospodarsko-socijalnog vijeća u Međimurskoj 

županiji za 2024. godinu 

 

TOČKA 26. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU KANDIDATKINJE ZA IMENOVANJE SUTKINJE 
POROTNICE ŽUPANIJSKOG SUDA U VARAŽDINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o utvrđivanju kandidatkinje 
za imenovanje sutkinje porotnice Županijskog suda u Varaždinu. Isti je utvrdio Odbor za izbor 
i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ZAKLJUČAK 

o utvrđivanju kandidatkinje za imenovanje sutkinje porotnice Županijskog suda u 
Varaždinu 

 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine zaključio 
sjednicu u 10:50 sati. 

 
PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
 
 
KLASA:024-02/25-01/1                                                   
URBROJ: 2109-02-25-02 
Čakovec, 27. veljače 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 21. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 

 


